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OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v novembru 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Maja Kocjan: 
1. Skupna pobuda svetniških skupin SDS in SLS za prilagoditev razpisov, ki so namenjeni društvom, 

za leto 2020 in olajšanje administracije krajevnim skupnostim:  
Leto 2020 je zaradi novega koronavirusa naša življenja obrnilo za 360 stopinj in tako bo še nekaj časa. 
Čas zaznamuje vrsta neznank in ugibanj, kako poslovati oziroma se znajti v teh težavnih časih, tako za 
lokalne skupnosti, kakor tudi na državni ravni, kar pa že uspešno rešuje naša vlada. Pomembno je 
poudariti, da se običajno življenje zaradi virusa ni ustavilo in moramo v naši občini ustvariti čim boljše 
pogoje za nemoteno delovanje društev in krajevnih skupnosti. Na občinski ravni smo se vsi 
soustvarjalci lokalne politike dolžni posvetiti tudi ukrepom za ublažitev posledic, ki se nanašajo na 
društva in krajevne skupnosti v Občini Črnomelj. Mnoga društva in krajevne skupnosti v našem okolju 
so se znašla v izredno težkem položaju, saj že v osnovi delujejo brez svojih strokovnih kadrov in 
predvsem na volonterskih plečih ter na podlagi iznajdljivosti posameznikov. Osnovni cilj občine bi 
moral biti, da sredstva, ki so iz občinskega proračuna namenjena krajevnim skupnostim in društvom 
za njihovo delovanje, tudi pridejo v celoti do njih. Le tako bomo posledice novega koronavirusa 
ublažili in bo morda naše življenje  izgledalo po starem. Da skupaj pridemo do željenega cilja, pa se 
morajo občinski razpisi in potrebna poročila temu ustrezno prilagoditi. Predvsem je potrebno že 
objavljene razpise ustrezno podaljšati (do sredine novembra), jih administrativno razbremeniti in 
ublažiti pogoje. Zavedati se je treba, da so številne aktivnosti posameznih društev zaradi nastale 
situacije v letošnjem letu odpadle in da veliko društev zaradi nastalih razmer ne more zadostiti 
zahtevanim razpisnim pogojem.  
Prav tako je treba upoštevati, da iz istih razlogov in odpovedi aktivnosti ali dogodkov s strani 
krajevnih skupnosti te niso zmožne podati realne administrativno zahtevane proračunske 
dokumentacije s strani občine in naj se to ustrezno upošteva. 
Navedena pobuda dodatno ne obremenjuje občinskega proračuna z dodatnimi finančnimi sredstvi in 
je podana tudi na podlagi številnih pobud društev ter na podlagi pogovorov z omenjenimi deležniki.  
Vljudno prosimo, da navedeno pobudo proučite in jo tudi v doslednem času izvedete. 
 
ODGOVOR: 
V okviru občinske uprave smo v letu 2020 objavili 7 javnih razpisov namenjenih sofinanciranju 
društev, in sicer: 
 
1. Javni razpis za sofinanciranje športa v občini Črnomelj v letu 2020 
Objavljen: 31. 1. 2020 
Rok za oddajo vlog: 21 .2. 2020 
Višina razpisanih sredstev: 105.000,00 EUR 
Vsa sredstva po razpisu so 100 % dodeljena. S strani društev nismo prejeli informacij glede 
nezmožnosti črpanja sredstev. 
 
2. Javni razpis za sofinanciranje socialno varstvenih programov na območju občine Črnomelj v 

letu 2020 
Objavljen: 31. 1. 2020 
Rok za oddajo vlog: 4. 3. 2020 
Višina razpisanih sredstev: 8.000,00 EUR 
Vsa sredstva po razpisu so dodeljena. S strani društev nismo prejeli informacij glede nezmožnosti 
črpanja sredstev.   



3. Javni razpis za sofinanciranje programov turističnih društev v občini Črnomelj za leto 2020 
Objavljen: 25. 5. 2020 
Rok za oddajo vlog: 12. 6. 2020 
Višina razpisanih sredstev: 5.000,00 EUR 
Na javni razpis je podalo vloge 5 društev. Sredstva so bila dodeljena na osnovi meril in ocenjevanja 
aktivnosti izvedenih v preteklem letu. Vsa društva so podala zahtevke za izplačilo sredstev in je 
realizacija 100 %. Sredstva so bila dodeljena na osnovi meril in ocenjevanja aktivnosti izvedenih v 
preteklem letu. Glede na to, da so bile aktivnosti društev v letu 2020 zaradi ukrepov epidemije 
okrnjene bomo to morali upoštevati pri merilih za javni razpis v prihodnjem letu. 
 
4. Javni razpis o dodeljevanju proračunskih sredstev za ohranjanje in spodbujanje razvoja 

kmetijstva in podeželja v občini Črnomelj za leto 2020 
Objavljen: 27. 5. 2020 
Rok za oddajo vlog: 22. 6. 2020 
Višina razpisanih sredstev: 120.000,00 EUR 
Višina do sedaj dodeljenih sredstev: 111.671,90 EUR 
Društva so lahko podala vloge na sledeče razpisane ukrepe: 
1. Pomoč za izobraževanje in usposabljanje na področju nekmetijskih dejavnosti na kmetiji ter 
predelave in trženja – de minimis  
- za nova znanja na področju dopolnilnih dejavnosti – 0 podanih vlog 
- za nova znanja na področju gozdarstva – 1 podana vloga v višini 585,00 EUR / koriščenje sredstev je 
že realizirano 
2. Pomoč za zagotavljanje tehnične podpore – de minimis /  s strani društev 2 podani vlogi v skupni 
višini 2.167,20 EUR / v kolikor so bile oz. bodo dejavnosti izvedene bo izplačilo realizirano, zahtevka 
še niso podali.- rok za oddajo zahtevka je 15.11., nekaj verjetno ne bo realizirano, ker dogodkov zdaj 
v jeseni verjetno niso izvedli. 
3. Podpora delovanju društev in njihovih zvez s področja kmetijstva, gozdarstva in razvoja podeželja – 
višina dodeljenih sredstev  8.000,00 EUR- sredstva so bila počrpana v celoti, ker se je znesek razdelil 
vsem popolnim vlogam. 
Na ta ukrep je podalo vloge 11 društev, 1 društvo vloge po pozivu za dopolnitev ni dopolnilo, tako da 
je bilo končnih upravičencev 10 društev. Vsa društva so podala zahtevke za izplačilo sredstev in je 
realizacija 100 %. Sredstva so bila dodeljena na osnovi meril in ocenjevanja aktivnosti izvedenih v 
preteklem letu. Glede na to, da so bile aktivnosti društev v letu 2020 zaradi ukrepov epidemije 
okrnjene bomo to morali upoštevati pri merilih za javni razpis v prihodnjem letu. 
Sredstva pa so bila odobrena tudi posameznikom in ti imajo rok za realizacijo in oddajo zahtevkov 
15.11.2020. 
 
5. Javni razpis za dodeljevanje sredstev za prireditve in druge aktivnosti, ki pospešujejo kulturni, 

športni, turistični in humanitarni razvoj ter promocijo Občine Črnomelj za leto 2020 
Objavljen: 29. 5. 2020 
Rok za oddajo vlog: najkasneje do 15. novembra 2020 oziroma do porabe proračunskih sredstev 
Višina razpisanih sredstev: 25.000,00 EUR 
Razpis je še v teku oz. je odprt. S strani nekaterih društev je prišla informacija, da bo letos manj 
dogodkov oz. ne bodo izvedeni (sploh dogodki, ki so bili načrtovani v jesenskem in zimskem času), 
vendar se trudimo oz. prilagajmo situaciji in skupaj probamo najti rešitve za sofinanciranje 
posameznega društva. Nekatera društva so se prilagodila situaciji in aktivnosti izpeljala poleti. 
 
6. Javni programski razpis za sofinanciranje kulturnih programov/projektov in redne ljubiteljsko 

kulturne dejavnosti na območju občine Črnomelj 
Objavljen: 1. 6. 2020 
Rok za oddajo vlog: 9. julija 2020. 
Višina razpisanih sredstev: 30.000,00 EUR 



Razpis je zaključen in je sofinanciral tri dele (redno dejavnost;20.000€, projekte;5.000€ in opremo; 
5.000€). Po pogovoru z JSKD društva ne bodo imela problemov s porabo sredstev za redno dejavnost 
in nabavo opreme. Bo pa večina projektov neizvedenih. V kolikor na JSKDju ne bodo prejeli do konca 
novembra zahtevanih poročil (za projekte v decembru še v decembru in januarju) sredstva za 
projekte ne bodo dodeljena. Tukaj ne vidimo potrebe po spremembi, saj so sredstva vezana direktno 
na izvedbo projekta, se pravi v kolikor projekt ne bo izveden ne bo nastalo stroškov.  
 
7. Javni razpis za sofinanciranje programov neprofitnih organizacij, društev, združenj in drugih 

institucij za leto 2020 
Objavljen: 30. 9. 2020 
Rok za oddajo vlog: 14. 10. 2020 
Višina razpisanih sredstev: 6.000,00 EUR 
Vsa sredstva po razpisu so dodeljena. S strani društev nismo prejeli informacij glede nezmožnosti 
črpanja sredstev. Tudi iz samih prijav društev oz. organizacij je razvidno, da so bile aktivnosti že skoraj 
v celoti izvedene tekom leta. 
 
Javni razpisi, ki so že zaključeni, se ne morejo več podaljšati.  
Javni razpis, ki je še odprt do 15.11.2020 je razpis za dodeljevanje sredstev za prireditve in druge 
aktivnosti, ki pospešujejo kulturni, športni, turistični in humanitarni razvoj ter promocijo Občine 
Črnomelj za leto 2020. Trudimo se olajšati pridobivanje sredstev iz tega JR, administrativno pa je 
razpis že razbremenjen  in imamo s strani prijavitelj pozitivne povratne informacije.  
 
Zaradi epidemije COVID-19, bomo v okviru občinske uprave prevetrili vse razpise in jih v letu 2021  
prilagodili dani situaciji. Prevetrili bomo razpisane ukrepe in administrativno razbremenili prijavitelje. 
 
Enako velja za sredstva, ki jih dobijo krajevne skupnosti. Redni letni sestanki in pregled pobud in 
izboljšav za naslednje leto. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. S strani zaposlenih, ki delajo v popoldanskem času v mestnem jedru in parkirajo na Majerju, 

daje pobudo, da se uredi javna razsvetljava iz starega mestnega jedra Črnomlja proti Majerju. 
 
ODGOVOR: 
Med mestnim jedrom in poslovno cono Majer so z javno razsvetljavo osvetljena vsa stopnišča in 
ceste, neosvetljen je samo plato pred opuščeno vojašnico. V kolikor ne bo prišlo v naslednjem letu do 
izvedbe osvetljenega parkirišča na tej lokaciji (projektna dokumentacija za to je že izdelana), bomo iz 
sredstev proračuna za Ureditev JR v občini zagotovili postavitev dveh dodatnih svetilk, predvidoma  
solarnih, ki jih bo po ureditvi parkirišča možno prestaviti drugam. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Za novo finančno perspektivo 2021-2021 je Občina Črnomelj na Razvojni center Novo mesto, 

d.o.o. posredovala seznam projektov, v ocenjeni višini 145 mio EUR. Da bi bili tudi člani OS 
seznanjeni prosi za seznam (tabelo) teh projektov, predvsem jo zanimajo projekti za 
pridobitev evropskih kohezijskih sredstev in projekti za pridobitev sredstev iz Sklada za 
okrevanje Evrope po pandemiji covida-19. 

 
 
 



ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je na RC Novo mesto d.o.o poslala tabelo, ki je v prilogi št.1. Nabor projektov še ni 
razvrščen glede na vir sofinanciranja. Služba Vlade RS za razvoj in evropsko kohezijsko politiko je 
sporočila, da bo v novembru 2020 po regijah predstavila možnosti koriščenja sredstev React EU, 
Sklada za okrevanje in odpornost (RRF-Recovery and Resilience Facility) in Večletnega finančnega 
okvirja 2021-27.  
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
3.  15. seja OS razprava pri 14 točki »Poročilo o izvrševanju proračuna občine Črnomelj za prvo 

polletje leta 2020«: Za kaj so bila porabljena sredstva zadolženosti 3 mio EUR, če v prvem polletju 
2020 ni bilo investicij? Prosi za pisno pojasnilo.  
 
ODGOVOR: 
Zaradi daljšega predpisanega postopka pridobitve soglasja k dolgoročnemu zadolževanju, smo z 
aktivnostmi pričeli v prvi polovici leta. Nakazilo je bilo realizirano 29.6.2020, sredstva so in bodo 
namenjena poravnavi tekočih obveznosti za investicije, ki se izvajajo in za vse obveznosti, ki bodo 
zapadle v plačilo do konca leta. V kolikor se bodo planirane investicije izvedle v manjšem obsegu od 
predvidenega, bodo sredstva kot stanje na računu konec leta prenesena za porabo v naslednje leto. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 

 
Bernarda Kump: 
1. Čimprej naj se prične s promocijo vpisa učencev v Gimnazijo Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
Vse tri belokranjske občine smo že imele sestanek s predstavniki Srednje šole Črnomelj (SŠ) in vseh 
osnovnih šol v Beli krajini na temo promocije in povečanja vpisa. Pripravlja se tudi strateški načrt SŠ, 
kjer bo dorečen podroben akcijski načrt in sodelovanje z osnovnimi šolami, društvi in ostalimi 
organizacijami v Beli krajini.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 
Vesna Fabjan: 
1. 23. oktobra 2019 je bilo na seji Sveta za preventivo in varstvo v cestnem prometu 

obravnavana problematika postavitve označevalnih prometnih znakov, ki naj bi 
prepovedovali promet na lokalnih občinskih cestah okoli Vinice za vsa vozila, ki peljejo proti 
mejnemu prehodu, razen za lokalni promet. Po teh preozkih poteh se pogosto vozijo tovorna 
vozila, tujci, ki se ravnajo po najkrajši poti z navigacijo, turisti z avtodomi in kamp prikolicami. 
Povzročajo zastoje in lahko v neki kritični situaciji odrežejo prebivalce npr. od nujne 
intervencije. Na SPV je bilo sprejeto, da se postavijo oznake (prepovedi). Do sedaj se niso. 
Kako je s tem, kdaj bo to realizirano? 

 
ODGOVOR: 
SPVCP je na svoji 4. seji, dne 30.10. 2019 obravnaval pobudo prebivalcev Vinice in okoliških vasi, da 
se na stranskih cestah v naselju Vinica in okoliških vaseh omeji promet samo na lokalni promet s 
postavitvijo prometne signalizacije prepovedi tranzitnega prometa. Svet ne vidi nobene rešitve v 
takšnih postavitvah, saj po pravilniku ne obstaja takšna prometna signalizacija, dopolnilne table pa so 
neučinkovite, saj niso mednarodne in tako za tujce v tranzitu neučinkovite. Sicer pa se  Svet za 



preventivo in vzgojo v cestnem prometu na to vlogo ni opredelil iz razloga, ker vloga ni popolna, ni bil 
napisan in podpisan vlagatelj z naslovom kateremu bi lahko podali odgovor. 
Zaradi takega mnenja SPVCP se  OU ni lotila reševanja te težave. Bomo pa vseeno poskusili najti 
kakšno rešitev glede primernosti znakov pred novo poletno turistično sezono, ko se na teh odsekih 
promet zabaše.  
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Na prejšnjih sejah je bilo govora o razširitvi ceste Učakovci-Vukovci na 4m, kar naj bi 

omogočilo varen promet (izpostavljeni so bili predvsem kombiji, ki prevažajo šolarje). Zanima 
me, v kateri fazi je delo? Katera proračunska sredstva so bila predvidena za asfaltiranje 
odseka ceste Vukovci-Otok, ki pa je baje že izvedeno? 

 
ODGOVOR: 
Razširitev JP Učakovci – Kovačji Grad – Vukovci je bila v makadamu izvedena že nekaj let nazaj, 
dokončno je to širitev po odmeri širše ceste in prenosu vseh lastništev izvedena letos jeseni. Po 
dogovoru s KS Vinica so sami poskrbeli za to zadnjo razširitev, samo asfaltiranje 1,2 km ceste pa smo 
zagotovili iz sredstev proračuna občine. Ker cesta vodi do mejne reke Kolpe računamo, da bomo 
dobili povrnjene vse stroške asfaltiranja iz dodatnih sredstev, ki jih proračun RS zagotavlja za 
obmejne občine, ki so obremenjene z migranti. Dela na asfaltiranju se izvajajo in naj bi bila zaključena 
v oktobru. Asfalt bo širine 3,5 m z razširitvami v krivinah na 4 m, tako smo se dogovorili na sestanku s 
predstavniki KS Vinica in krajanov. 
 
Tudi za asfaltiranje najbolj strmega dela JP Vukovci – Otok, ki je bilo izvedeno v septembru, računamo 
na povrnitev stroškov iz državnega proračuna, saj bo tudi po obilnejših padavinah in po sneženju 
omogočen dostop Policije in Slovenske vojske do mejne reke Kolpe. Zahtevek za to smo že poslali. Ker 
smo tu izvajali tudi pripravo do asfaltiranja, so krajani oz. lastniki objektov v zaselku Otok sofinancirali 
izvedbo v višini 6.000 EUR, skupen strošek asfaltiranja 520 m ceste širine 3 m je 36.835,12 EUR. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Dajem pobudo, da občina naroči bolj točen, strokovno utemeljen in nepristranski elaborat o 

možnostih predelave digestata iz bioplinarne. Zavedam se, da sem s to temo že precej 
vsiljiva, a znova poudarjam, da je treba reagirati takoj. Ko bo strojena ključna napaka, bo že 
prepozno.  

 
ODGOVOR: 
Gradivo s pravnim mnenjem in odgovorom lastnika Bioplinarne bo obravnavano na naslednjih 
odborih in občinski seji. Takrat se bo tudi videlo, kateri so možni strokovni in pravni koraki za naprej. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 
Matjaž Barič: 
1. V imenu stanovalcev Metliške ceste v Črnomlju podaja naslednje vprašanje: Dne 29. 7. 2020 
je bila na stavbo poslovnega objekta M & M INTERCOM d.o.o. v Črnomlju, ta je v neposredni bližini 
stanovanjskih objektov, postavljena nova bazna postaja (podatek ali gre za bazno postajo G5 jim ni 
znan). Bazna postaja se nahaja 10 m od najbližje stanovanjske hiše, kar je nedopustno. Glede na 
splošno znano škodljivost sevanja baznih postaj in vpliv le-tega na zdravje ljudi, zahtevajo, da občinski 
svet nemudoma preveri in jim poda odgovore: 

 Za kakšno bazno postajo gre? 



 Ali so bila pridobljena dovoljenja za postavitev te bazne postaje glede na to, da je bazna postaja 
postavljena v neposredni bližini stanovanjskih objektov? 

 Kdo in kdaj je izdal dovoljenje za postavitev bazne postaje? 

 Ali je bila narejena študija ocene vplivov sevanja te bazne postaje na okolje (upoštevanje 
horizontalne in vertikalne varnostne razdalje)? Prosijo za predložitev te študije. 

 
ODGOVOR: 
Po podatkih, ki smo jih do dneva priprave odgovora uspeli pridobiti od investitorja  A1 Slovenija d.d. 
in njegovega pooblaščenca AG PROJEKT Andrej Goršič s.p., gre za premestitev obstoječe bazne 
postaje NM072B. Obstoječa bazna postaja je bila locirana na silosu objekta bivše pekarne. Zaradi 
rekonstrukcije in dograditve objekta je novi lastnik objekta silos odstranil, investitor A1 Slovenija d.d., 
pa je bazno postajo, ki jo sestavljajo mobilna bazna postaja višine 30 m, antenski nosilec ter tipska 
telekomunikacijska oprema v okviru iste parcele prestavilo na novo mikro lokacijo. V skladu z 
veljavnimi predpisi za gradnjo baznih postaj mobilne telefonije je le-ta klasificirana kot nezahteven 
objekt, za katerega je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje za nezahtevne objekte. Investitor A1 
Slovenija d.d. se nahaja v postopku pridobivanja mnenj pristojnih mnenjedajalcev in izdelovanja 
potrebne dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja, katerega izdaja je v pristojnosti 
Upravne enote Črnomelj. V tem postopku bo moral izdelati tudi oceno vplivov na okolje, iz katere 
mora biti razvidno, da pričakovane vrednosti elektromagnetnega sevanja ne bodo presegale s 
predpisi dovoljenih vrednosti. 
 
Odgovor pripravil: Božidar Brajkovič, OU. 
 
2. Opozoril je že na anteno, ki je nameščena na stavbo bivšega dijaškega doma.  Antena je na 

stavbi, ki statično ni v redu. Tudi sosedje se pritožujejo nad anteno. Prosi za študijo vpliva 
antene glede na statiko objekta.  

 
ODGOVOR: 
Pridobljeni so bili podatki o anteni, jekleni konstrukciji, načinu vpetja in statični presoji, ki je bila 
narejena v času pred samo postavitvijo antene. Podatki so bili posredovani na Gradbeni inštitut 
ZRKM, d.o.o., kateri izdeluje seizmični načrt sanacije za stavbo bivšega Dijaškega doma Črnomelj, in 
sicer, da preračuna vpliv teže antene na samo statiko zgradbe. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 

 
Tatjana Kmetič Škof: 
1. Na moj domači naslov se že nekaj časa zatekajo sosedje naselja Pod gozdom s prošnjami, da 

se naj na seji OS odpre debata na temo vlomov v hiše in ostale objekte. Število vlomov in kraj 
se je v zadnjem času v naselju zelo povečalo in skoraj ni več gospodinjstva, ki ne bi imel s tem 
negativno izkušnjo. Zadnji primeri, ko se je vlamljalo v hiše, kjer so bili stanovalci celo v hiši, je 
pošteno zasejal strah med prebivalstvom. Glede na to, da je skoraj 70 % populacije v naselju 
Pod gozdom upokojencev, po ostalih hišah pa mladoletni otroci, je strah pred vlomi in 
srečanju z njimi povsem upravičen. Mogoče se bo kdo ob tej temi nasmehnil, kaj imamo mi s 
tem, vendar ne vem, če bi mu bilo do smeha, ko bi to doživel na lastni koži. Kriminalisti 
polnijo zapisnike, opozarjajo zakaj nimaš zaščite ograje, alarmov, kamer in sklenjene 
zavarovalne police, o storilcih pa … konkretnega nič. Tudi vprašanja o škodi se nanašajo samo 
materialno. Psihološko škodo nobeden ne omenja, upošteva, da o posledicah, travmah, ki 
nastanejo, niti ne govorimo. Sestavil se je dopis, apel na pomoč ali kakor koli drugače to 
poimenujemo in naslovil na Občinski svet občine Črnomelj in Policijsko postajo Črnomelj. Š 
veliko več institucij bi ga lahko dobilo, a za začetek bo to dovolj. S podpisom ga ja potrdilo in 
za njim stoji čisto vsako gospodinjstvo v naselju. Namen dopisa je opozoriti pristojne na 



nastalo situacijo, občinskemu svetu pa da se vse dotikajoče se institucije združi, da sedejo 
skupaj in ugotovijo, kaj v sistemu ne deluje in kaj bi bilo potrebno še narediti. Na prošnjo 
soseske oz. moja naloga je, da dopis, kot izvoljena predstavnica okoliša v OS, dostavim in 
preberem na seji OS. 

 
ODGOVOR: 
Prejeto pobudo je obravnaval Varnosti sosvet občine Črnomelj, in sicer dne 9.10.2020. Komandir 
Policijske postaje Črnomelj, Boris Korasa je predstavil romsko tematiko na območju občine Črnomelj. 
Navezal se je na svetniško pobudo, ki se tiče prebivalcev »naselja Pod gozdom«. Na policiji 
ugotavljajo, da so vlomi razpršeni po celotnem mestu Črnomelj. Storilci si največkrat ogledujejo oz. 
opazujejo žrtve. Policisti se trudijo biti čim več prisotni na terenu. Zelo pomembni so dobri sosedski 
odnosi. Pomembna je sosedska pomoč in v kolikor kdo opazi kaj sumljivega naj to javi na policijo. 
Vendar policisti opažajo, da prijav krajanov o sumljivih dogajanjih, osebah, vozilih enostavno ni. Nihče 
se noče izpostaviti. Še večji problem je, ko zadeva pride na sodišče in žrtve nočejo pričati proti 
storilcem. Potrebno je tudi samozaščitno obnašanje oz. ravnanje. Po mnenju komandirja je nujno 
potrebno spremeniti kaznovalno politiko, da bodo storilci odgovarjali za storjena kazniva dejanja. 
Izdajanje plačilnih nalogov upravičencem do socialne pomoči, namreč nima učinka. Če bi le ta del 
rešili, v smislu, da bi se kazni lahko »trgale« tudi od socialnih transferjev, bi že veliko rešili. 
Župan Andrej Kavšek je kot član vladne delovne skupine za obravnavo romske problematike, povedal, 
da je naloga skupine pripraviti sistemske spremembe zakonov, tudi na področju kaznovalne politike. 
Današnje stanje ni zadovoljivo, saj organi pregona nimajo uspešnih vzvodov kaznovanja napram 
prebivalcem, ki so prejemniki državne socialne pomoči. Sama občina pa nima pristojnosti na področju 
odkrivanja storilcev kaznivih dejanj, kaznovanja in zagotavljanja varnosti občanov. 
S strani Policijske postaje Črnomelj smo prejeli odgovor, ki je v prilogi št.2. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
 
Antona Brula: 
1. Kdaj bo zgrajen nov priključek ceste v Talčjem Vrhu? 
 
ODGOVOR: 
Ta investicija je bila zajeta v popise del za dela na občinskih cestah v letu 2020, pogodbo z izvajalcem 
po izvedenem javnem razpisu smo podpisali v mesecu juliju, ko je potekla prejšnja pogodba iz l. 2019. 
Ker smo šele v tem času prejeli sklep Vlade RS o zagotovitvi dodatnih sredstev za občinsko 
infrastrukturo ob meji, ki je obremenjena z migracijami,  v pogodbenih količinah niso bila zajeta dela 
na mejnih občinskih cestah. Da bi lahko izkoristili dodatna nepovratna sredstva, smo bili primorani 
vključiti dela na cestah ob meji v to pogodbo, za prestavitev priključka javne poti in avtobusno 
postajališče ob lokalni cesti v Talčjem Vrhu pa posel oddajamo s posebnim naročilom, ki je v teku. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Na prejšnji seji OS je pri točki 8 »Poročilo o delu skupne občinske uprave - Medobčinske 
inšpekcije in redarstva občin Bele krajine za leto 2019« razpravljal na temo živih mej, nasadov,… v 
mestu Črnomelj, ki segajo do cestišča. Glede na veljaven odlok bi morali lastniki oziroma uporabniki 
zemljišč ob občinski cesti ali pločniku redno porezati veje dreves, žive meje, ipd., tako, da ne segajo 
na občinsko cesto ali pločnik in ne poslabšujejo ali onemogočajo preglednosti ali drugače ovirajo ali 
ogrožajo promet. Predlagal je, da skupna občinska uprava - MIR popiše kritična mesta in naslednje 
leto o tem poroča občinskemu svetu, v vmesnem času pa naj prekrškarjem pošlje obvestilo, da stanje 
sanirajo v doslednem času. Kako je s tem, se kaj dela na zadevi? Če zakonske podlage, po kateri bi 
lahko MIR ukrepal v zadevi ureditve oz. odstranitve živih mej ob cestiščih ni, naj se pripravi občinski 
predpis, ki mu bo to omogočal. 



ODGOVOR:  
MIR na tem področju opravlja nadzor na podlagi 5. člena Zakona o cestah. Ob ugotovljenih 
nepravilnostih smo v preteklosti vodili inšpekcijske postopke za odpravo nepravilnosti. Pri tem gre za 
ukrepanje, ko veje ovirajo promet in preglednost v cestnem prometu, kar je v javnem interesu, kar pa 
še ne pomeni, da je vsaka živa meja v prekršku. V kolikor kdo razpolaga s kako lokacijo za katero 
ocenjuje, da je oviran promet in da tega mi nismo opazili, pričakujem prijavo. Ne moremo pa kar 
nekih živih mej na splošno popisovati, to ni inšpekcijski postopek. 
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 
 
 
Marko Mravinec: 
1. V Novi Lipi in Drežniku, po dokončanem vodovodu, še niso postavljene ustrezne hidrantne 

omarice. 
 

ODGOVOR: 
Hidrantne omarice v projektni dokumentaciji za pridobitev gradbenega dovoljenja in za izvedbo 
vodovodov niso bile predvidene, ker niso zahtevane. 
Vsi vodovodi, ki so bili v naši občini zgrajeni v okviru regionalnega projekta Trajnostna oskrba 
prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine (tudi vodovod Stara Lipa – Nova Lipa 
– Drežnik je del tega projekta), imajo pridobljena uporabna dovoljenja, čeprav hidrantne omarice 
niso postavljene. Hidrantne omarice niso sestavni del vodovoda, lahko pa jih gasilci ali krajani kot 
dodatno opremo za lažje gašenje postavijo pri kakšnem hidrantu v naselju. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Naj se očisti pitnik v mestnem jedru Črnomlja, saj se v njem nabirajo alge. 
 

ODGOVOR: 
Pitnik in celotni trg bosta z naslednjim letom zajeta v letno pogodbo o vzdrževanju mesta, ki jo 
imamo s Komunalo Črnomelj. Izvajalo se bo sprotno čiščenje celotnega trga in tudi pitnika. V tem 
mesecu bo  izvedeno temeljito čiščenje pitnika. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
3. Kljub obvestilu in navodilu OŠ Loke o parkiranju na lokaciji PH Stratus, nekateri starši, ki svoje 

otroke pripeljejo v šolo, še vedno parkirajo neprimerno. Pravilno parkiranje je osnova za 
varnost otrok in ostalih udeležencev v prometu, zato predlaga, da občinski redar 
vsakodnevno opravi kontrolo parkiranja na navedeni lokaciji. 
 

ODGOVOR:  
Z zadevo je redarstvo seznanjeno in opravlja nadzor v sklopu rednih nalog. Redarstvo opravlja naloge 
na celotnem območju Bele krajine in ne more zagotavljati vsakodnevnega nadzora ob točno določeni 
uri. Pri nadzorih kršitev nismo zaznali.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 
 
 
Renata Butala: 
1. Krajane Tanče Gore zanima  kdo je tisti, ki bo saniral cesto od Sel pri Dragatušu do Tanče 

Gore, saj je le-ta razdrta, luknjasta, na določenih mestih je že dotrajana. Cesta ni primerna za 



vožnjo. Na križišču na Kvasici (prehod iz R1 218/1214 na LC 054141) pa je ob deževju vedno 
manjše jezero.  

 

ODGOVOR: 
Cesta, ki od regionalne ceste Črnomelj – Vinica od Sel pri Dragatušu poteka do lokalne ceste v Tanči 
gori v dolžini 750 m, je občinska javna pot JP št. 556051. Za dela na javnih poteh se v začetku leta 
dogovorimo z vodstvom krajevne skupnosti o prioritetnih investicijah, ki jih potem ob sodelovanju 
izvajamo v tekočem letu. Za leto 2020 ni bila podana pobuda za sanacijo te javne poti.  
Ureditev odvodnjavanja po projektu meteorne kanalizacije Kvasica na LC Kvasica – Tanča gora na 
desni strani regionalne ceste R1-218 Črnomelj – Vinica smo imeli predvideno v letošnjem letu. Zaradi 
istih razlogov kot pri prestavitvi priključka JP in BUS postajališča Talčji Vrh smo izvedbo prenesli v 
naslednje leto. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Danes je mednarodni dan starejših, ki letos poteka pod sloganom »Potovanje proti starostni 

enakosti«. Tudi v naši občini si moramo čim bolj prizadevati, da so starejši vključeni v družbo. 
Lepo je videti to naše mestno jedro, ki je sedaj lepo urejeno, dostopno tudi invalidom. 
Mogoče bi pa v sodelovanju z raznimi institucijami kot je CSD, Dom starejših občanov, Ljudska 
univerza in še kdo, naredili analizo kaj občani na tem področju želijo še v prihodnje, kako 
razširjene in dostopne so trenutno storitve za starejšo populacijo, torej prepoznati potrebe 
na področju skrbi za starejše. Ali obstaja v naši občini strategija aktivnega staranja? Čedalje 
več je starejših prebivalcev, večja stopnja revščine, sploh pri osebah, ki živijo same. 
Zaskrbljujoča je socialna izključenost. V naši krajevni skupnosti jih imamo kar veliko. 
Bankomata v dolini že nekaj časa ni, pošta trenutno je še v trgovini, koliko časa še…. Cesta čez 
Vrhgoro vemo v kakšnem stanju je. Vse te storitve so za starejše prebivalstvo oddaljene. Tudi 
trgovina zgleda ne bo več dolgo. Torej, kako starejšim zagotoviti kakovostno starost in 
prijetno sobivanje? Staranje je namreč pojav, ki nikogar ne zaobide. 
 

ODGOVOR: 
Občina nima sprejete posebne strategije aktivnega staranja. V okviru Strategije razvoja občine 
Črnomelj 2018-2025, je bila opravljena delavnica takrat delujočega Posvetovalnega telesa za 
področje sociale«, kjer so sodelujoči opisali stanje na področju starostnikov: 
 
»CSD Črnomelj (danes CSD DBK enota Črnomelj): 
Vključevanje starejših v razne aktivnosti in društva je v mestu Črnomelj kar dobro pokrito, ustanovljeni 
sta bili 2 novi  Skupini  starih ljudi za samopomoč (občina je 2 leti nazaj financirala izobraževanje 
voditeljev), ena okoli Sadeža in ena v DSO Črnomelj. Tudi na podeželju se dejavnosti odpirajo, problem 
pa imajo v Starem trgu, kjer jim s Skupinami starih ljudi  za samopomoč ne uspeva. Nekaj je oskrbe na 
domu, za druge oblike druženja pa so ljudje nezainteresirani. Na podeželju so ljudje osamljeni, 
potrebujejo več podpore in pomoči. V manjših skupinah na terenu, ki potekajo redno vsak teden, se 
lahko starejši vključijo v dejavnosti, program in aktivnosti se prilagodi njim. 
Zaključek: 
Potrebno bi bilo spodbujanje (večih) Skupin starih ljudi za samopomoč na terenu, saj se populacija 

stara in zato vse več starejših potrebuje različne oblike pomoči.Potrebna je večja informiranost 
starejših(letaki, zloženke)o možnostih sanitetnega prevoza na specialistične preglede in o možnostih 
prevoza s strani dogovorjenih prevoznikov (npr. Puhek, Gosenar). 

 
Dom starejših občanov Črnomelj 
V Občini Črnomelj nudijo naslednje oblike storitev za starejše: prisotno je celodnevno in dnevno 
institucionalno varstvo, ki je dobro pokrito, kapacitete skladno s smernicami zadoščajo ,oz. celo 
presegajo potrebe po institucionalnem varstvu ljudi starih več kot 65 let (30–40 mest imajo preveč, 



medtem ko je v občini Metlika čez 112 mest premalo). Cena storitev je višja kot je povprečje 211 občin 
v Sloveniji, s tem da se storitev ne izvaja ob nedeljah in praznikih. Pomoč na domu, ki ga izvaja CSD, je 
pomanjkljiva, število uporabnikov takšne pomoči je višje od povprečja za 211 občin. Socialni servis, 
pod katerega po Zakonu o socialnem varstvu in Pravilniku o standardih in normativih štejejo, npr. 
pospravljanje starejšemu ali socialno ogroženemu, ni dobro razvit in bo šel iz zakona. Neformalne 
oblike pomoči starejšim in pomoči na daljavo pri nas niso razvite. Novejše oblike, ki terjajo 
povezovanje, pa so Medgeneracijski centri in Centri za starejše. DSO Črnomelj ima prostorske in 
kadrovske kapacitete ter lahko prevzame vlogo Gerontološkega centra, kjer bi uporabnik lahko dobil 
čisto vse informacije, ki se nanašajo na starost, na enem mestu (kje dobi določene storitve, 
informacije glede pravic, ki mu pripadajo iz pokojninskega ali zdravstvenega zavarovanja itd.). Želja in 
vizija doma starejših občanov je narediti tak center, je pa seveda stvar občine, kako se bo odločila. 
Vizija gre v to smer že nekaj let, stvari že tečejo, ljudi s pomočjo zloženk ozaveščajo o tej možnosti in 
tudi že pokličejo za informacije. Domovi starejših občanov naj bi postali Gerontološki centri, ki bi 
prevzemali določene programe. Eno je program, ki je v domeni lokalne skupnosti, eno pa so storitve, 
ki sodijo pod državo. Dolgotrajna oskrba bo pa tako in tako morala povezati vse. Bil je tudi že podan 
predlog, da dom starejših občanov prevzeme izvajanje pomoči na domu, ki jo sedaj izvaja CSDin tako 
postane center izvajanj vseh oblik pomoči na domu. 
 
Zaključek: 
Nadaljevati vizijo vzpostavitvi Gerontološkega centra v Domu starejših občanov Črnomelj, kjer bi 
uporabnik lahko dobil osnovne informacije, ki se nanašajo na starost na enem mestu, in da postane 
dom Starejših občanov Črnomelj center  izvajanja  vseh  oblik pomoči na domu.« 

 
Občina se trudi zagotoviti čim kvalitetnejše bivanje starejših prebivalcev v občini. Tako smo v letu 
2020 uvedli brezplačne prevoze starostnikov »Senior«. Projekt se izvaja v partnerstvu z DSO 
Črnomelj. DSO Črnomelj izvaja in koordinira brezplačne prevoze starostnikov »Senior«. Občina je za 
namen izvajanja brezplačnih prevozov starostnikov zagotovila osebno vozilo in ostala finančna 
sredstva potrebna za izvedbo projekta. 
V letu 2020 je bilo na DSO Črnomelj prenešeno izvajanja javne službe socialnovarstvene storitve 
pomoč družini na domu, ki jo je poprej izvajal CSD DBK enota Črnomelj. Storitev koristijo tudi starejši 
prebivalci. 
Na področju starostnikov občina zelo dobro sodeluje z DSO Črnomelj in CSD DBK enota Črnomelj. 
Občina vsako leto sofinancira aktivnosti povezane s starejšimi, ki jih izvajajo posamezna društva in 
zavodi. Trudimo se zagotoviti čim boljše pogoje za bivanje starostnikov. V zadnjem času se srečujemo 
z zapiranjem določenih storitev v krajevnih središčih pa tudi samem mestu Črnomelj. Občina si 
prizadeva za »vrnitev« teh storitev, vendar ne vedno uspešno. Trend v celotni državi je centralizacija 
storitev oz. uvedba e-storitev. 

 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
3.  Izredne štipendije in enkratne denarne pomoči za perspektivne študente in dijake: Kar nekaj 
dijakov SŠ Črnomelj in drugih posega po zavidljivih uspehih. Zanima me ali naša občina razmišlja o 
kakšnih izrednih štipendijah in enkratni denarni pomoči perspektivnim študentom in dijakom, s čimer 
bi jih podprli, saj le oni predstavljajo naložbo v prihodnost našega mesta.  
 
ODGOVOR: 
Občina za leto 2021 planira razpis za štipendije in nagrade perspektivnim dijakom in študentom. 
Vsebina razpisa bo dorečena do konca letošnjega leta. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 



Leopold Perko: 
1. Nikjer ni objavljenih voznih redov avtobusnih prevozov za občino Črnomelj.  

 
ODGOVOR: 
Bomo preverili kakšne so možnosti, da se naredi spletna povezava na občinsko stran za objavljen 
avtobusni vozni red ponudnika, ki opravlja storitev javnih prevozov v občini Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
 



SEZNAM PROJEKTOV OBČINE ČRNOMELJ za Finančno perspektivo 2021-2027 in Načrt okrevanja in odpornosti

Naziv projekta Nosilec projekta
Ocenjena vrednost 

projekta (v EUR)

STRATEŠKI PROJEKTI

3.razvojna os Proračun RS

Revitalizacija dolenjske železnice - Obnova železniške postaje Črnomelj Proračun RS, RC NM

Obnova Kulturnega doma Črnomelj Proračun RS, Občina Črnomelj, ZIK Črnomelj 5.000.000 

Obnova jezov in mlinov na Kolpi Proroačun RS, Občina Črnomelj 1.000.000 

Hidrološka hidravlična študija reke Kolpe Proračun RS

INFRASTRUKTURA

VODOVOD

Vodovod Špeharska dolina Občina Črnomelj 500.000 

KANALIZACIJA

Kanalizacija Dobliče, Grič, Jerneja Vas, del Blatnika, Jelševnik - črni močeril Občina Črnomelj 5.000.000 

Kanalizacijski sistem Vinica (Ogulin, Sečje Selo) Občina Črnomelj 850.000 

Meteorna kanalizacija Kvasica Občina Črnomelj 300.000 

Kanalizacija in ČN Adlešiči Občina Črnomelj 1.200.000 

Kanalizacija Kanižarica (Blatnik, Kočevje-Vrlinič) Občina Črnomelj 635.000 

Odvajanje in čiščenje odpadnih voda v porečju Kolpe - Občina Črnomelj - nad 50 PE Občina Črnomelj 10.000.000 

PROMETNE UREDITVE

Izgradnja enonivojske brvi Majer Občina Črnomelj 1.600.000 

Avtobusna postaja Črnomelj Občina Črnomelj 500.000 

Prometna ureditev naselja Vinica (in Drenovec), 1,7 km + par BUS postajališč Proračun RS (DRSI) 1.300.000 

Izgradnja hodnika za pešce v naselju Vinica ob RT-1919/1466 (do gostilne Pavlič) Proračun RS (DRSI) 500.000 

Ureditev pokopališča v Vojni vasi in kostnica ter ureditev prometnega režima Občina Črnomelj, JP Komunala 1.000.000 

Regionalna kolesarska povezava Kanižarica - PC TRIS Občina Črnomelj 1.200.000 

Regionalna kolesarska povezava Ručetna vas - Črnomelj Občina Črnomelj 200.000 

Električne polnilne postaje in kolesa Občina Črnomelj 150.000 

Ureditev Park&Ride, električni kombi Občina Črnomelj 1.000.000 

Obnova lokalnih cest Občina Črnomelj 9.000.000 

JAVNA RAZSVETLJAVA

Javna razsvetljava Griblje Občina Črnomelj 200.000 

Javne razsvetljave naselij in BUS postajališč Občina Črnomelj 5.500.000 

ROMSKA INFRASTRUKTURA

Kanalizacija Lokve - romsko naselje Občina Črnomelj 1.500.000 

Javna razsvetljava in pločnik v naselju Jama Občina Črnomelj 500.000 



Pločnik in kolesarska steza od PC TRIS do Kvasice Občina Črnomelj 1.000.000 

GOSPODARSTVO

Zgraditev Podjetniškega inkubatorja (prostori za podjetja, predvsem za HI-Tech, elektronika, robotika) Občina Črnomelj 2.000.000 

Nadaljevanje izgradnje občinske infrastr. v poslovni coni TRIS Občina Črnomelj 3.000.000 

Infrastruktura v poslovni coni OTOVEC Občina Črnomelj 1.000.000 

TURIZEM

Ureditev zemljišč za investitorje (Šipek- toplice) Občina Črnomelj 700.000 

Urejanje prireditvenega prostora - Jurjevanska draga Občina Črnomelj 2.000.000 

Tehniški muzej o rudarstvu in livarstvu (Obnova Rudniškega muzeja in dopolnitev zbirke z muzejsko zbirko o  livarstvu) Občina Črnomelj 15.000.000 

Plovni režim (Lahinja, Dobličica) 

Plovni režim Kolpa

Občina Črnomelj 700.000 

Ureditev obvodne poti Občina Črnomelj

Razvoj krajinskih parkov Občina Črnomelj 1.000.000 

KULTURNA DEDIŠČINA

Obnova gradu Črnomelj Občina Črnomelj 10.000.000 

Obnova in nakup Stoničevega gradu Občina Črnomelj 1.000.000 

Mestno jedro Občina Črnomelj 20.000.000 

Obnova Kulturnega doma Dragatuš Občina Črnomelj 1.500.000 

Obnova in odkup Ajdovega zrna (npr. prikaz rokodelstva, čevljarstvo) Občina Črnomelj 3.000.000 

Ureditev jedra Dragatuša Občina Črnomelj 500.000 

Ureditve vaškega jedra Vinice (ureditev trga, Župančičevega vrta, parkirišč, avtobusne postaje, večnamenskega prostora, garaže za 

intervencijska vozila ...)

Občina Črnomelj 4.000.000 

Ureditev Mitrejevega templja Občina Črnomelj 50.000 

Objekt za potrebe skupnega pomena lokalnega prebivalstva in muzejsko dejavnost (interpretativni center - šola Preloka)
Občina Črnomelj 1.700.000 

Obnova šole na Sinjem vrhu Občina Črnomelj 700.000 

Obnova šole Zagozdec Občina Črnomelj 500.000 

Lahinja - center za mlade Občina Črnomelj 2.000.000 

IZOBRAŽEVANJE

Vrtec Loka Občina Črnomelj, EKO SKLAD 4.000.000 

Gradnja OŠ Loka
Min. za izobr., znanost in šport, EKO sklad

11.000.000 

Dograditev OŠ Dragatuš
Min. za izobr., znanost in šport, EKO sklad

3.000.000 



Sanacija Dijaškega doma - OŠ MŠN Občina Črnomelj 1.500.000 

Vrtec ČARDAK - STARI DEL- OBNOVA Občina Črnomelj 1.000.000 

Obnova Vrtec Vinica Občina Črnomelj 300.000 

Obnova OŠ Stari trg ob Kolpi Občina Črnomelj 200.000 

KMETIJSTVO

Lokalna samooskrba (ureditev v mestnem jedru) Občina Črnomelj 1.000.000 

Ureditev infrastrukture v kmetijski coni Cerje Občina Črnomelj 1.000.000 

ZDRAVSTVO

Laboratorij in urgenca v ZD Črnomelj Občina Črnomelj 2.000.000 

ŠPORT

Ureditev športnih površin (pump track, adren. park) Občina Črnomelj 300.000 






